
 

 

Številka: 032-13/2023-1 

Datum: 26.09.2023 

 

ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE ŠMARTNO PRI LITIJI 

 

 

ZADEVA: Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov podanih na 5. redni seji Občinskega sveta Občine 

Šmartno pri Litiji ki je potekala dne, 14.06.2023 

 

Matic Kremžar: Občane Jablaniških Laz zanima, če je v planu gradnja optike po njihovem ozemlju. Svetnik 

prosi, da se o tem vpraša izvajalca.  

ODGOVOR: Občina Šmartno pri Litiji je na Telekom, oz. vodjo območja naslovila vprašanje in prejela odgovor, 

da ima Telekom na območju Jablaniških Laz namen zgraditi in priključiti uporabnike na optično omrežje, vendar 

je časovnico, za enkrat, še nemogoče določiti.  

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

Kadar so neurja, so baje v Šmartnem vedno na istem koncu problemi s poplavami (območje Cerkovnika). 

Na tem območju je baje neka ozka cev, ki večjih padavin ne požira. Svetnika zanima, če se da glede tega kaj 

narediti.  

ODGOVOR: V preteklosti je bil vodotok na območju Cerkovnika zacevljen in teče pod privatnimi zemljišči, 

vrtovi, deloma stanovanjskimi objekti. 

Urejanje vodotokov je v pristojnosti Direkcije RS za vode, pri preusmeritvi vodotoka in povečanju pretočnosti pa 

gre za obsežen projekt. V luči sprememb po nedavnih poplavah je možno pričakovati, da bo prišlo do sprememb 

na področju urejanja vodotokov. 

Odgovor pripravila Tanja Kepa Ferlan. 

Matej Jug: Krajani se zahvaljujejo za hitro sanacijo odseka ceste (Volčja Jama - Jastrebnik), ki ga je 

prizadelo neurje, glede na to, da je bilo ob tretji uri še vse razrito, ob sedmi uri zjutraj, pa se je že pričelo s 

sanacijo. Krajani izrekajo zahvalo in pohvalo. 

Veronika Jesenšek: Svetnica se je v imenu svetnikov, ki so podali skupno pobudo za postavitev zaščitnih 

ograj, zahvaljuje vsem, ki so prispevali k temu,  da se je zadeva realizirala in da so se ograje postavile res 

tam, kjer so bili nevarni odseki. Hkrati pa si želijo, da se pregledajo tudi ostali odseki, kjer bi bile varovalne 

ograje potrebne (v okviru možnosti).  

Svetnico zanima, kako poteka sanacija odlagališča Rakovnik. V prejšnjem mandatu, je bilo svetnikom 

predstavljeno, da se bodo izvajale neke dodatne aktivnosti.  

ODGOVOR: Na občini smo konec meseca maja povprašali Ministrstvo za naravne vire in prostor o nadaljevanju 

izvedbe projekta vzdrževalnih del na odlagališču Rakovnik in od mag. Bernarde Podlipnik dobili sledeč odgovor: 

»Sporočam vam, da smo z izdelovalcem projektne dokumentacije za izvedbo sanacije odlagališča Rakovnik v 

marcu podpisali aneks k pogodbi in s tem podaljšali rok za izdelavo celotne dokumentacije do konca junija 2023. 

Izdelovalec je  prosil za podaljšanje roka zaradi zamudnih postopkov pri pridobivanju projektnih pogojev različni 

deležnikov. Po sedanjih podatkih delo na projektu poteka po začrtanem terminskem planu. Takoj, ko bomo 

dobili  izdelano projektno dokumentacijo, bomo pristopili k pripravi razpisne dokumentacije za izbor izvajalca za 

izvedbo sanacije. Naš cilj je, da  do konca leta izberemo ustreznega izvajalca in tako pričnemo s postopki sanacije.« 

Odgovor pripravila Andreja Leskovšek. 

Petra Kovačič Pancar: V Mišjem Dolu so table za Primskovo. Marsikdo, ki išče osnovno šolo ali pa cerkev, 

zavije v vas Primskovo. Predlaga, da se doda neka oznaka, da so osnovna, cerkev in pokopališče na 

Gradišču.  

ODGOVOR: Občina lahko naredi izjemo in  objekte označi v naselju v katerem se ti sicer ne nahajajo. Pravila za 

postavitev TOS (turistično obvestilne signalizacije) pa določajo, da se usmerjanje do objektov začne v naselju, v 

katerem se nahajajo. Skratka, usmerjanje bi se po pravilu začelo v naselju Gradišče. Glede na to, da je splošno 



 

 

sprejeto, da je območje Primskovega tudi Gradišče pri Litiji, pa prosimo za predlog, kje natančno bi cerkev in OŠ 

v Mišjem dolu označili. 

Odgovor pripravil Aleš Krže. 

 

 


